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Overleg:    Algemeen Bestuur Laborijn 

Datum:      10 juli 2020  

 

Aanwezig: 

de heer J.C. Wikkerink  : Lid AB/DB, wethouder gemeente Aalten 
de heer T.M.M. Kok   : Lid AB, wethouder gemeente Aalten 
de heer E.J. Huizinga   : Voorzitter AB/DB, wethouder gemeente Doetinchem 
de heer F.H.T. Langeveld  : Lid AB, wethouder gemeente Doetinchem 
de heer M.G.E. Som   : Lid AB/DB, wethouder gemeente Montferland  
de heer L.G. Kuster   : Lid AB, wethouder gemeente Oude IJsselstreek 
de heer J-H. Janssen   : Algemeen directeur Laborijn (secretaris) 
de heer E. Jochems   : Concern controller Laborijn 
de heer M. Hendriksen  : Juridisch beleidsadviseur Laborijn (verslag)  
 
Afwezig: 
de heer W. Sinderdinck  : Lid AB, wethouder gemeente Montferland 
de heer B. Hiddinga   : Lid AB/DB, wethouder gemeente Oude IJsselstreek 

 
In verband met de maatregelen tegen de verspreiding van het coronavirus heeft de vergadering 
digitaal via teams plaatsgevonden. 
 

 
                 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De heer Janssen deelt 
mee dat om 09.15 uur de accountant aanschuift in verband met de jaarstukken. De agenda 
wordt conform vastgesteld. 
 
2.   Vaststellen van het verslag van de vorige vergadering 
Het verslag van 12 juni 2020 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 
3.   Mededelingen/stukken ter kennisname 
De heer Janssen is in de periode van 13 juli tot en met 24 juli met vakantie. Hij wordt   
vervangen door de heer J. Spruit, manager afdeling ONW. De heer Som deelt mee dat      
de heer Sinderdinck zijn functie neerlegt en dat hij naar alle waarschijnlijkheid in het AB zal    
worden vervangen door mevrouw Mijnen. De voorzitter verzoekt de heer Som om namens  
het AB de heer Sinderdinck te bedanken voor zijn bijdrage aan het AB. 
 
4.   Besluitvorming 
 
4.a Jaarstukken 2019 inclusief het verslag van de accountant 
De voorzitter heet de accountants, mevrouw De Feiter en de heer Gosselink van harte welkom. 
Zij zullen verslag doen over hun bevindingen naar aanleiding van de controle van de 
jaarstukken. 
 
De heer Gosselink deelt de bestuurders mee dat naar aanleiding van de controle een 
terugkoppeling heeft plaatsgevonden naar de auditcommissie en een evaluatie met de heer 
Janssen en de heer Jochems. Kort samengevat komen de bevindingen erop neer dat de 
controle zeer goed is verlopen en dat er uitstekend is samengewerkt. Er zijn een beperkt aantal 
bevindingen en de financiële situatie van Laborijn is op orde. Er is een goedkeurend oordeel 
gegeven op zowel de rechtmatigheid als de getrouwheid. Daarop rusten twee smetjes met 
betrekking tot de toepassing van de aanbestedingsregels. Deze zijn intern bekend en beperkt 
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van omvang. De verbeterpunten zijn in de managementletter opgenomen. Er is geconstateerd 
dat het resultaat bijna conform de begroting is.  
Ten aanzien van de indeling in programma’s en de daaronder vallende activiteiten merkt de 
heer Gosselink op dat het lastig is om binnen één administratie met alle verschillende informatie 
wensen rekening te houden. Er zijn wel mogelijkheden. Deze zijn besproken en geadviseerd. 
Mevrouw De Feiter merkt daarbij aanvullend op dat in de huidige situatie bijna alle informatie uit 
de documenten te halen valt.   
Voor wat betreft het werken vanuit de bedoeling merkt de heer Gosselink op dat die 
mogelijkheden door Laborijn goed worden benut. Hij stelt daarbij dat het opzoeken van de 
grenzen een recht is, maar dat handelen binnen de regels een plicht is. De heer Kok vraagt of 
Laborijn voor wat betreft de rechtmatigheid aan dezelfde regels is gebonden als de gemeenten? 
Dit wordt door mevrouw De Feiter bevestigd. Hierin gaat een en ander veranderen. Het AB 
geeft straks een verantwoordingsnorm aan het DB die maximaal 3% van de totale lasten mag 
zijn. Het DB moet dan verklaren dat de onrechtmatigheden onder die 3% zitten. Daar houdt de 
accountant dan toezicht op.  
De huidige financiële positie is goed. De risico’s zijn voldoende afgedekt en de schuldenpositie 
is normaal. De kwaliteit van de jaarstukken zijn goed en het verloop van de controle was bijna 
optimaal. Mevrouw De Feiter spreekt haar complimenten naar de organisatie uit voor het feit dat 
het gelukt is om het hele proces twee weken naar voren te halen. Ook de heer Janssen is daar 
erg blij mee. Met betrekking tot de schattingen deelt de heer Gosselink mee dat de 
voorzieningen voor milieukosten, mobiliteit en on-invorderbaarheid voldoende zijn. 
Aandachtspunt is de voorziening grootonderhoud. Die voorziening is niet voldoende om het 
onderhoud, op lange termijn, te kunnen uitvoeren. Daarnaast vragen een tweetal vorderingen 
om extra aandacht. 
Er is een prestatiecontrole uitgevoerd, waarbij gekeken is of aan de facturen ook prestaties ten 
grondslag liggen. Daarbij zijn geen onregelmatigheden vastgesteld. Naast de reeds besproken 
aanbestedingskwesties is ook gekeken naar de opbrengsten uit de verouderde contracten op 
intern werk en beschut werk. Gebleken is dat deze contracten correct worden verantwoord.  
Met betrekking tot de uitvoering van de Participatiewet zijn er een paar formele verbeterpunten. 
Dit betreft: de tijdigheid van de beschikkingen, de arbeidsverplichtingen alsmede de 
ontheffingen daarop en de volledigheid van de dossiers. De sisa is correct verantwoord en er is 
ook al een review geweest van de accountant van de gemeenten Aalten en Doetinchem.  
Tot slot deelt de heer Gosselink mee dat de totale omvang van de controle 620 uren bedroeg, 
wat minder is dan vorig jaar.  
 
De voorzitter dankt de accountants voor hun werkzaamheden en het prettige verloop van de 
controle. Hij bedankt tevens de leden van de auditcommissie, de medewerkers van Laborijn en 
de heer Jochems in het bijzonder. 
 
Het AB stelt de jaarstukken vast conform het ontwerp en stemt in met het voorstel voor de 
resultaatbestemming 2019, zoals verwoord in de aanbiedingsbrief.  
  
4.b Controleprotocol 2020 
De heer Som merkt op dat er vanuit de auditcommissie geen nadere onderwerpen voor de 
controle voor 2020 zijn benoemd. Men gaat ervan uit dat in 2020 de focus met name gericht zal 
zijn op de gevolgen van het coronavirus. 
 
Het AB stelt het controleprotocol 2020 vast conform het ontwerp zoals bijgevoegd bij de 
stukken.  
 
 
 
 
 

https://intranet.wedeo.nl/


 

 

3 
 

5  Ter bespreking 
 
5.a Begroting 2021 en meerjarenraming 2022 - 2024 
De heer Janssen deelt mee dat de gemeenteraden van Aalten, Montferland en Oude 
IJsselstreek geen zienswijze hebben ingediend. De raad van de gemeente Doetinchem 
vergadert donderdag aanstaande. De begroting is als hamerstuk voorgelegd aan de raad en de 
heer Huizinga verwacht dat er geen zienswijze wordt ingediend.  
De heer Wikkerink merkt op dat er een aankondiging is geweest over compensatie aan de 
gemeenten in verband met het coronavirus. Hij vraagt hoe zich dat verhoudt tot de tekst in de 
aanbiedingsbrief. De heer Janssen deelt mee dat de tekst hierover in de aanbiedingsbrief 
inmiddels is achterhaald. De voorlopige inschatting is dat Laborijn kan rekenen op een 
compensatie van 1,3 miljoen.  
Dit wordt echter pas definitief duidelijk in de september circulaire. Daarover zal uitvoerig worden 
gerapporteerd in de 2e kwartaalrapportage.    
 
Het AB besluit om de begroting conform het ontwerp vast te stellen. Mocht de raad van de 
gemeente Doetinchem toch een aanpassing wensen dan volgt een consultatieronde onder de 
leden. De heer Hendriksen informeert de leden over het verloop. 
 
6. Rondvraag  
Naar aanleiding van de toegezonden in- en uitstroomcijfers vraagt de heer Wikkerink om enige 
duiding. Het valt hem op dat bij alle gemeenten de uitstroom meer is dan de instroom ondanks 
corona. De heer Janssen merkt op dat in juni een kleine kentering is te zien. Er kunnen weer 
meer mensen worden geplaatst. Daarbij dient rekening te worden gehouden met 
seizoensinvloed, bijvoorbeeld zoals in de horeca. De geluiden zijn licht positief althans voor 
zover het de sectoren betreft waarin SW medewerkers werkzaam zijn. Daarnaast is er sprake 
een vertraging in de aanvragen door de werking van de kortdurende WW uitkering.  
De ontwikkelingen moeten worden afgewacht.  
De heer Kok vraagt of de gereserveerde vergaderdatum nog actueel is. De heer Janssen 
antwoordt dat deze vervalt, omdat vandaag de begroting is afgehandeld.  
 
7. Sluiting 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.  
 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur van 25 september 2020 

 

 

De secretaris           De voorzitter 
 
 
 
 
 
J-H. Janssen        drs. E.J. Huizinga MBA 
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